
Kalkuddens samfällighetsförening  
Badvägen 4, 647 93 Mariefred 
E-postadress: kontakt@kalkudden.org 
 
Protokoll nr 2, räkenskapsåret 2018-19 
Styrelsemöte i Kalkuddens Samfällighetsförening (KSF) 
Mötesdatum: Söndagen den 30 september 2018 
Plats: Brygghuset 
Närvarande: PO Trelje, Kerstin Holmberg, Lena Segerström, Johan Sjöö, Mats Sjögren. 
Krister Sundberg och Johan Carlsén. 
Förhinder: Lena Öhman 
 
1. Styrelsemötets öppnande 
KSF:s ordförande PO Trelje öppnade styrelsemötet och hälsade de närvarande välkomna. 
 
2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
3. Genomgång av protokoll för föregående styrelsemöte 
Protokollet för föregående styrelsemöte nr 1 den 16 september behandlades och lades till 
handlingarna. 
 
4. Ekonomi 
Avgifter är på ingång men flera saknas än.  
 
5. Inkomna skrivelser och förfrågningar 
Alvägen vill ha bryggan kvar. Vi kan inte godkänna det. 
 
6. Vägar 
Lennart täcker sandfickorna. 
 
7. Mark och fastigheter 
a) Mats skaffar information från kommunen om hur de tänker kring framtiden för Kalkudden. 
Detta rör också Edsala så vi agerar tillsammans med dem. 
b) Fiber dras in i smedjan och brygghuset på samfällighetens bekostnad. 
c) Slyröjning. Svårt att hitt någon som röjer sly. Johan Sjöö jobbar för att hitta någon.  
 
8. Bryggor, badplatser och stränder 
I vår behöver en del justeringar och städning göras efter bygget av bryggan. Annars har den 
fungerat bra under sommaren. 
 
9. Årsmötet 21 oktober 
Det har kommit in två motioner. En om skyltar och vägbommar plus en om att hyra ut 
brygghuset. 
Verksamhetsberättelsen är klar. 
 
 
10. Övriga frågor 
a) Vattenprover. Lena och Kerstin har tagit vattenprover.  
b) Hemsidan. Arbete pågår. 
 



11. Nästa möte 
21 oktober i Församlingshemmet, Mariefred. Årsmöte 
 
12. Mötet avslutas.  
Ordförande PO avslutade mötet och tackade alla närvarande. 
 
Vid protokollet:  
 
..........................................  
Kerstin Holmberg 
Justeras: 
 
………………………………. 
P-O Trelje, ordförande 
 
 


